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Op 16 en 17 januari was het dan zover: de EMV verhuisde van de Kruisstraat 
naar Bevrijdende Vleugels in Best. Met vereende krachten en twee 
vrachtwagens werd in twee dagen de hele inventaris en de modellen 
verhuisd. Na afscheid genomen te hebben van Willies werd het nieuwe pand: 
hal 11 op het terrein van Bevrijdende Vleugels in gebruik genomen voor de 
opslag van de materialen. (Zie de figuren 1-3) 

Figuur 1 

Figuur 2    Figuur 3 
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De afgelopen weken (maanden) is door een ploeg gemotiveerde EMV-ers 
hard gewerkt aan het verder inrichten van de werkruimte. Het resultaat kan 
geslaagd worden genoemd. De laatste hand wordt gelegd aan de inrichting 
van  de praatruimte (“de huiskamer”) (fig 4), de keuken is in gebruik 
genomen (Fig 5) en de zaagruimte is gereed voor gebruik (Fig 6).  

 
Figuur 4     Figuur 5 

 
Figuur 6     Figuur 7     
 
 
De verwarming heeft de afgelopen winter zijn nut al bewezen. Want bij –80 C 
blijf je zelfs met hard werken niet warm. De grote ruimte waar de eigenlijke 
modelbouw aktiviteiten moeten plaatsvinden is nu nog werkruimte voor de 
werkzaamheden voor de inrichting. Maar het verlaagde systeemplafond heeft 
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de akoestiek en de warmte isolatie sterk verbeterd en geeft een professionele 
uitstraling.(Fig 7) 
 
Voor meer foto’s over de werkzaamheden verwijzen we naar de foto’s  op de 
website van de EMV (www.dse.nl/emv) 
 
Langzamerhand nadert het tijdstip waarop de EMV met de nieuwe clubruimte 
naar buiten kan treden. Op 2 mei is het dan ook zover: er is dan een open 
dag voor alle leden van de vereniging en de medewerkers en 
belangstellenden van Bevrijdende Vleugels, die op buitengewone wijze 
hebben bijgedragen aan de realisatie van dit project. Voor het programma 
wordt verwezen naar de aparte aankondiging van het bestuur op deze site. 
 
 
Ja, en dan het vervolg: de modelspoorbaan. De eerste projectteam 
vergadering heeft inmiddels plaatsgevonden. In deze bijeenkomst van het 
projectteam is de aanpak van dit grootse project besproken. Ook konden we 
daar nieuwe leden van de EMV verwelkomen, die met hun deskundigheid 
ondersteuning willen verlenen aan de realisatie. Hierover zullen we u in een 
volgend bericht nader informeren 
 
 
 
 
 


